
   
 

 

Anteckningar KU-möte          
        

Tid: 1 februari 2024 kl 18.00 

Plats: Zoom 

Närvarande: Eva Svensson, ordförande, Ingela Ternström, sekreterare 

Caroline Rissve, Madeleine Hulander Jonasson, Lena Palmér 

Ulrika Sandmark, punkt 1-2 

Sandra Allerrud, punkt 1-3 

 

 

1. Ekonomi 

Budget för konstsim 2024 är klar och Ingela återkommer med uppdatering om vad det innebär för 
verksamheten under året. 
 

2. Landslag och Internationella mästerskap 
 
KU har fått en dispensansökan från SK Neptun avseende yngre konstsimmares möjlighet att tävla utomlands. 
Beslut kunde inte tas vid mötet och KU ber om en reviderad ansökan. Ulrika och Eva tar upp frågan snarast i 
möte med Neptuns ordförande. 
  
Sandra berättade kort om sina tankar kring landslaget. Planerar för två större landslagssamlingar per år samt 
några andra aktiviteter, tex föreläsningar och digitala träffar. En aktivitet kan också vara någon internationell 
tävling.  
 

3. Tävlingar nationellt 
 
Madeleine och Sandra har tagit fram förslag till kvalpoäng till svenska mästerskap. Efter diskussion 
beslutades att förslaget revideras efter helgens tävling i Örebro och därefter meddelas föreningarna.  
 
Fråga har inkommit beträffande STC och DTC vid sanktionerade tävlingar. Hur gör vi om kontrollanter 
saknas? Sync- och difficultykontrollanter måste finnas vid sanktionerade tävlingar som skall gälla som kval till 
svenska mästerskap och internationella tävlingar. Arrangerande förening ansvarar för att nödvändiga 
funktionärer (domare, kontrollanter, tävlingsledare, chief recorder etc.) finns på plats. Sandra kan hjälpa till 
att skicka ut uppmaning att anmäla sig. 
 
Beslutades att skicka in ansökan om medverkan vid SM-veckan 2025 i Norrköping.  
 
KU har tidigare diskuterat differentierade domaravgifter på mästerskap då nuvarande upplägg kan göra att 
en förening med få aktiva inte deltar. Nuvarande avgift är 3500 kr per förening oavsett antal anmälda. 
Beslutades enligt följande: 

i. 1-4 deltagare: 1500 
ii. 5-20 deltagare: 3500 

iii. 21 – deltagare: 5000 
 

 

 



   
 

 

Nordiska simförbundet, Ulla Lucenius, har skickat förslag på regler för Nordiskt Mästerskap. Flera regler var 
sådana som vi inte har i Sverige men vi vill gärna ha Nordiska mästerskap igen och jobbar vidare med frågan. 
 
Kristianstad har anmält att de vill arrangera RM 2024. KU är positivt och Sandra har den fortsatta kontakten. 
 

4.  Administration/Kommunikation 

 
KUs årsplanering diskuterades och beslutades att ha den som stående punkt på agendan. 
 
KU har en långsiktig målbild som skall ses över och kommuniceras. 
  

5. Kommande KU-möten  

Extra möte den 15 februari 19.00, beslut om kvalpoäng internationella mästerskap 

Nästa ordinarie möte är den 7 mars kl. 18. 
Rutindag för möten: sista torsdagen i månaden kl. 18.00 
 


